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De ontwikkelingen rond het verkeer zijn weinig bevredigend. Afspraken worden niet nagekomen 
door de gemeente. Alle suggesties vanuit de wijk worden afgewezen. Ambtenaren verschuilen zich 
b.v. achter “het mag niet van de wethouder”. De praktijk is “de ambtenaar of de wethouder 
bepaalt”. Er is geen sprake van echte participatie en samenwerking.  
 
Masterplan Verkeer Houtkwartier 
Begin september hebben we een bijzonder gesprek gehad met een ambtenaar van de gemeente. Het 
was het eerste teken van leven sinds een “par cipa e” bijeenkomst in april van dit jaar. Hij wilde 
graag samenwerken met ons. Tijdens de afspraak gaf hij aan dat hij project-coördinator was. De 
huidige projectmanager had het project in april van dit jaar overgenomen en daarin was niets 
veranderd.  
 
Aan het eind van het gesprek hebben Hans en ik  elkaar aangekeken. Wat was dit voor een gesprek? 
Wat moest hij? Wie had hem gestuurd?  

 De gemeente hee  sinds midden april niets van zicht laten horen 
 We hebben hem uitgelegd dat het verbeteren van de verkeersveiligheid al 10 jaar geleden is 

begonnen. In 2020 was er een goede samenwerking. Dat is daarna grondig afgebroken 
 Hij had weinig tot geen nieuws te melden:  

o Ze willen jdens de komende herfstvakan e 3 kleine drempels aanleggen. Dan was 
er tenminste een begin. De rest kan nog niet, omdat ze nog steeds aan het 
onderhandelen zijn met de busmaatschappij. Die wil geen drempels.  

o Volgend jaar, in de zomervakan e-periode van de scholen, zou dan als bijna laatste 
ac viteit het kruispunt Boerhaavelaan/Oegstgeesterweg worden gedaan. Er zijn geen 
afspraken gemaakt met ProRail en dat was ook helemaal niet nodig. De huidige 
gevaarlijke situa e met de grote vrachtwagens bij de school het Waterland wordt 
daarmee niet opgelost.  

o Als laatste zouden dan de 2 autoknips/fietssluizen worden gedaan. Dit gaat om het 
kruispunt Kagerstraat/Zweilandlaan en de brug in de Eijmerspoelstraat. 

o Het was opnieuw volstrekt duidelijk dat de gemeente helemaal niets wilde doen met 
de wensen en sugges es vanuit de wijk. 

o De gemeente wil de verdere communica e beperkt houden. Misschien één keer een 
brief naar de hele wijk en verder ziet iedereen wel als er ergens werkzaamheden zijn.  

o Tijdens de uitvoering van de werkzaamheden is het plan om alleen in beperkte mate 
ter plekke maatregelen te treffen. Onze ervaringen jdens de 
asfalteringswerkzaamheden in de Houtlaan waren bij deze ambtenaar niet bekend. 

We hebben aangegeven, dat de gemeente maar hun eigen weg moet volgen. We zien wel wat er 
gebeurt en wanneer er iets gebeurt. We zijn bijzonder teleurgesteld over de wijze van par cipa e, 
samenwerking en het grote gebrek aan communica e vanuit de gemeente. 
 
Posthofrotonde 
Op dinsdag 19 september was er een overleg over de Posthofrotonde. Dit was het eerste teken van 
leven na een overleg op 6 juli en eerder 26 april. Het was een goed overleg. De uitkomst stemt niet 
tot tevredenheid.  
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Er waren berekeningen gemaakt om de effecten op de doorstroming van het autoverkeer vast te 
stellen wanneer je het fietsverkeer op de Posthofrotonde éénrichtingsverkeer zou maken. Dit zou 
leiden tot filevorming in de Houtlaan en de Rijnsburgerweg-NW. Het ZO-deel van de Rijnsburgerweg 
zou verbeteren. Vanwege deze effecten is het voorstel afgewezen.  
 
Voor wat betreft het verbeteren van de verkeersveiligheid gaat het dan slechts om 3 kleine korte 
termijnmaatregelen. Volgens ons hebben die geen of nauwelijks effect. Ze kunnen wat ons betreft 
achterwege blijven. De korte termijnmaatregelen zou de gemeente begin 2024 kunnen uitvoeren 
tijdens de februari vakantieperiode.  
 
De gemeente erkent nu wel, dat in de huidige situa e het fietsverkeer voor de automobilisten 
onoverzichtelijk is. Eénrich ngsverkeer op de Posthofrotonde maakt het voor de automobilisten veel 
overzichtelijker. De gemeente erkent nu ook dat bij de Posthofrotonde sprake is van een 
ingewikkelde situa e met tweerich ngsfietsverkeer komende van 3 kanten en dan ook nog een 
oversteek over de Rijnsburgerweg en een oversteek over de Wassenaarseweg. Als je de hele 
Rijnsburgerweg tot aan molen de Valk éénrich ngsverkeer voor fietsers zou maken dan kan je veel 
makkelijker aansluiten op een Posthofrotonde met eenrich ngsverkeer voor fietsers. De 
projectmanager gaf aan dat dit buiten de scope van haar opdracht valt. Dit past bovendien niet bij 
een korte termijn oplossing. 
 
We hebben aangegeven, dat het Houtkwar er inmiddels 10 jaar probeert de verkeerssitua e te 
verbeteren. Er is sprake van een sterke groei van alle soorten verkeerstromen. Er is sprake van te 
veel gemotoriseerd verkeer op de Rijnsburgerweg. Fietspaden zijn niet berekend op de alsmaar 
toenemende hoeveelheden fietsers. Dit is gewoon een onhoudbare situa e. 
 
Vanuit het project Meerjarenprogramma Infrastructuur en Transport (=MIRT-verkenning; planning 
toekomst OV-knooppunt) wordt aangegeven, dat we volkomen gelijk hebben. Verder is vanuit de 
MIRT-verkenning aangegeven, dat op deze manier een oplossing voor het Houtkwar er 6-8 jaar gaat 
opschuiven. Verder onderzoek gaat dan vallen onder een deel van de MIRT-verkenning. Dit betre  
het tracé Rijnsburg – Leiden sta on.  
 
De gemeente heeft een overleg gehad met de manager van SCOL over het afsluiten van de 
Braassemerstraat aan de kant van de Rijnsburgerweg. Dat zou niet kunnen, omdat dit zou leiden tot 
te veel fietsers in de Kagerstraat. 
 
De gemeente gaat geen bewonersavond organiseren om iedereen te informeren. Ze zullen een brief 
sturen om een en ander uit te leggen. 
 
Rijnsburgerweg 
Rond de Rijnsburgerweg zijn geen nieuwe ontwikkelingen te melden. De afdeling Beheer heeft wel 
asfalteringswerkzaamheden gepland. Dat zal ’s-nachts gebeuren en zal hinder opleveren voor de 
direct omwonenden. Als data zijn genoemd 7 en 8 november. Die data zijn echter niet definitief. 
 
Met vriendelijke groet, 
Wim Scholten en Hans van Straaten 
Kagerstraat 30 
2334 CR Leiden 
vz wijkvereniging Houtkwartier 
mob +31 651 137 16 


